



Dato: 24.10.23 kl. 16.00

Deltagere: Lars Friis, Erik Barfod, John Saxild-Hansen, Mikkel Christiansen, Finn Aalestrup, Rikke Vedel Lassen, Tina Reimer-Nielsen (IKC – referent)

Afbud: Joan Holst Andersen

Dagsorden

1. Informationer

- Lars: Har holdt møde med forbundets DIF-konsulent Bo, sammen med Rikke og Erik. Det var et rigtig godt møde. Bo var enig i forbundets holdninger til den fremtidige strategi.
- Der er Topleder seminar 5. – 6. januar 2024. Lars og Rikke deltager. Temaet i år er "Strategiaftalen 2026-2029"
- Rikke: har holdt møder om det tværidrætslige samarbejde med Bowling, Dart, Minigolf og Kegler. Samarbejdet er som udgangspunkt for 60+ medlemmer. Jan-maj afholdes der venskabsklubarrangementer på tværs af sportsgrenene, samt et fælles event i juni, hvor lokalområdet inviteres med. Samarbejdet har både til formål at skabe aktivitet for eksisterende medlemmer samt rekruttere nye ind i sportsgrenene.

2. Repræsentantskabsmøde

- Gennemgang af budgettet
 - Budgettet blev gennemgået
- Der var forslag om at lave en pulje som klubberne kan ansøge om til gode formål. Puljebeløb på kr. 100.000 blev lagt ind i budgettet.
- Aflønning af DPF-formanden. DIF stiller konkret forslag om minimumsbetaling på kr. 15.000 om året for mindre forbund og anbefaler og henstiller til at forslaget gennemføres. Beløbet blev lagt ind i budgettet.
- Gennemgang af detaljeret forslag til refusion af bro/færges. John redegør for forslaget på repræsentantskabsmødet.
- Oplæg til drøftelse om veterangruppen. Oplægget blev gennemgået
- John Busks forslag til repræsentantskabsmødet. Forslagene blev gennemgået.

3. Evaluering af EM i Albertville og Monaco – John

- **Albertville:** John kunne godt tænke sig at lave et oplæg til evaluering der kan sendes til CEP, med forslag til hvordan man fordeler kampene bedre.
- **Monaco:** Her vil John gerne lave et oplæg til CEP om at nedlægge den nedre aldersgrænse, for at få flere unge til at komme med. 1 spiller kunne ikke bevilliges dispensation til at spille og kunne derfor ikke bruges i kamp. Præcedens følges ikke længere og derfor burde CEP have meddelt aktivt at det ikke ville være muligt at få dispensation.

4. Resultat af brugerundersøgelsen – John

- Der er kommet 183 besvarelser ud af ca. 700 spillere det giver en besvarelsesprocent på ca. 25.
[Link til brugerundersøgelse](#)
 - Bestyrelsen blev orienteret om brugerundersøgelsen



Dato: 24.10.23 kl. 16.00

5. Vi skal have ny hjemmeside – Hvad skal med over fra den gamle?
 - Tina, Rikke og John har haft møde med ClubPeople om en ny hjemmeside. ClubPeople vender tilbage med et tilbud på, hvad det kommer til at koste.
 - Det blev besluttet at der bliver sat gang i en ny hjemmeside. John, Rikke og Tina sørger for at sortere i hvad der ligger på hjemmesiden og lægge data over på den nye hjemmeside.
6. Foreningernes Hus i Aarhus v/Finn
 - Der er interesse for at lave et Foreningernes Hus i Århus i samarbejde med kommunen. Finn anbefaler, at forbundet sætter en Århus klub ind i samarbejdet, da det er forankret i kommunen. Finn sørger for at kontakte en af Århus klubberne for at høre, om der er interesse for deltagelse.
7. Nyt fra udvalgene
 - TU – se referat fra TU møde på hjemmesiden.
8. Evt.
 - Der var ikke noget til evt.